
Velkommen til FAU møte mandag 5.6.2023

Til stede:

Rektor

Wenny

Geir Arne

Ida

Espen

Anette

Magnhild

Janniche

Truls

Lars Jørgen

1. Godkjenne referat
Ingen innvendinger. Godkjent

2. Rektor informerer
a. Skriftlig eksamen på u.trinnet: Mjølkeråen ble nesten skånet. Ved

gjennomføring fungerte alt som det skulle.
b. Muntlig eksamen denne og neste onsdag.
c. Førskoledag: Veldig hyggelig. Under 50 elever på det nye trinnet, fordelt på

tre klasser.
d. ML: Kjekt at det er mange som kommer og bidrar.
e. Musikal og avslutning for 7. trinn neste uke
f. Avslutning for 10. trinn før sensuren for skriftlig eksamen er klar, men

standpunktkarakterene er klare
g. Skap til mobilfri skole er bestilt, kommer før sommerferien så det er klart til

skolestart. De skal informere elevene før sommerferien, de er ikke informert
enda.

h. Samarbeidsutvalget skal godkjenne nye orden- og atferdsregler mtp mobilfri
skole

3. Økonomi status
a. Fondene har begynt å ta seg opp igjen.



4. 17. Mai
a. Regnskapet: 17. mai: inntekt på kr 108.000,-. Utgifter på kr 25.000,- p.t.

(mangler faktura fra trykkeriet og fra REMA 1000)
b. Innspill om å ha alternativ til svinepølser. Det har vært det tidligere år.

Alternativt bare kyllingpølser for å gjøre det enklere.
c. 17. mai-kommiteen skal skrive erfaringsnotat til neste år
d. Innspill fra Espen: Ønske om å innføre kontantfrie arrangementer. Bankene

tar ikke lenger imot kontanter. Alternativt en form for bongsystem for pølser
og brus?

5. Valg ift neste skoleår
a. Espen er på valg til neste år. Han ønsker å fortsette kasserer dersom han

slipper å delta på møtene. Dette godkjennes.
b. Ida er på valg. Hun ønsker å fortsette.

6. Førskoledag - klassefordeling
a. Skolen prøver å plassere elever som bor i nærheten eller har gått i samme

barnehage
b. Flere har kommet med tilbakemeldinger om at barn som er venner med

hverandre har blitt delt på flere klasser
c. Tilbakemeldinger fra barnehager om at all informasjon ikke har kommet til

skolen før klassene ble fordelt
d. Rektor informerer om at PPT har møte med skolen i januar og det ble avtalt

overføringsmøter basert på det. I år kom det flere saker enn PPT hadde tatt
opp i januar.

e. Det blir tatt opp at det bør prioriteres at elever i samme klasse kommer fra
samme geografiske område fordi de tilbringer mer tid sammen på fritiden og
de går til skolen sammen (ved arrangering av gå-grupper)

7. Oppsummering ML
a. God innsats av Wenny & co på saftstasjonen
b. Det ble lang kø på grillingen, det burde vært flere griller. Skolen har ikke

lagringsplass til flere, så da må vi låne, ev. at folk tar med seg egne griller
(som flere gjorde).

8. Bli kjent-fest 7. Trinn
a. Planleggingen går greit. Foregår 14. juni kl. 18-20. Har markedsført det på

FB, men ikke sendt ut noen offisiell påmelding enda. Avtalt å sende ut info på
Vigilo før helgen

b. Hordvik skole har begynt å planlegge aktiviteter/musikal. Flere andre
aktiviteter (både ute og inne) er planlagt



c. Salhus skal også delta
d. Ønske om å sette et godt eksempel for samarbeid mellom foreldrene, skolen

og elevene

9. Mobilfri skole - arrangement
a. Ønske fra rektor: et “kit” for klassen med spill og alternativer til å sitte på

mobilen
i. fussball
ii. kortstokker
iii. brettspill
iv. couronne
v. kubb (lage i sløyden?)

b. Skolen tar dette opp med elevrådet, om hva elevene selv ønsker seg før FAU
går til innkjøp

c. Ifølge Marco Elsafadi blir det erfaringsmessig mye motstand til å begynne
med, men så går det seg til

Hva Hvem Når

Ta opp med elevrådet hva
elevene ønsker som
aktiviteter

Rektor Etter nyhetene om
mobilfri skole blir sluppet

10. Dysleksivennlig skole
a. Dysleksi Norge har innført ti kriterier for at en skole skal kunne kalle seg

Dysleksivennlig.
https://dysleksinorge.no/dysleksivennlig-skole/dysleksivennlig-skole-kriterier/

b. Ifølge rektor er det ikke store mangler på Mjølkeråen ift til disse kriteriene,
men mye av det kan bli bedre

c. Inntrykket er at mange elever (ikke bare på Mjølkeråen) blir avklart sent
d. Mjølkeråen har logoped, og fra høsten er det tre ansatte som har logos

sertifikat og som kan utrede/kartlegge. Ellers må slike tjenester kjøpes inn av
skolen.

e. Prioriteringer gjøres etter bekymringsmeldinger eller observasjoner fra lærer
f. Opplevelsen fra foreldre med erfaring sier at prosessen tar for lang tid fra

man ytrer bekymring til barnet utredes og får hjelp
g. FAU ønsker å bistå og prioritere å gjøre skolen mer dysleksivennlig. FAU

ønsker mer info om hvordan prosessen er for å kunne svare på spørsmål fra
foreldre.

h. Ulset skole har språkkafe der eldre elever hjelper yngre. Kan det være noe
som FAU arrangerer på skolen? FAU fortsetter dette arbeidet til høsten.

Hva Hvem Når

https://dysleksinorge.no/dysleksivennlig-skole/dysleksivennlig-skole-kriterier/


Følge opp skolens arbeid
med dysleksi

FAU (Anette) Ila høsten 2023

11. Avlysning konsert for barn - Kamelen
a. Skolen ønsker å legge til rette for refleksjon og la elevene delta på konserten.

12. Flerbrukshall - oppdatert info?
a. Det er ansatt prosjektleder. Skolen blir invitert inn i prosjektgruppen til høsten.

13. Søknader
a. Hege er ikke til stede. Ikke noen søknadsfrister i juni. Hege er på valg til

høsten og skal gi seg da.

14. Annet
a. Skryt til kommunen for at de har ordnet stiene til skolen
b. Rektor har blitt kontaktet angående de kommunale boligene på

Sunnfjordheimen. Rektor har blitt bedt om å komme med et innspill angående
hvordan skoleveien blir påvirket av de kommunale boligene. FAU informerer
rektor om at dette ble diskutert på forrige møte, og at FAU konkluderte med at
FAU ikke skulle involvere seg i denne saken.

c. Rektor blir spurt om skolen har fått noen oppjusterte elevtall med tanke på
nybygg i området, det har de ikke. Skolen er godkjent for 700 elever, per tid er
det 690. Rektor har måttet avvise elever som søker seg til ungdomstrinnet
som ikke er fra nærområdet.

Hva Hvem Når


